
KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO  

I INFRASTRUKTURY PRZESTRZENNEJ  

W KADENCJI 2010-2014 
 

 

Protokół Nr 27/12 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 14 sierpnia 2012 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

Wspólne posiedzenie z Komisją Budżetowo – Finansową 

i Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

W posiedzeniu udział wzięło 9 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXVI sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk otworzył 27 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

1. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Zgierz. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XIV/145/11 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 30 września 2011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Miastu 

Stryków na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E  

- ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków”. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Witold Kosmowski zakwestionował zapis w projekcie uchwały dotyczący nazwy 

Gmina Miasto Stryków. Prawidłowa nazwa jednostki to Gmina Stryków. 

 

Wicestarosta odpowiedział, że kwestia dotycząca nazwy jednostki zostanie wyjaśniona do 

sesji.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 



3. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XIV/144/11 Rady Powiatu Zgierskiego  

z dnia 30 września 2011 r. w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miastem 

Stryków, dotyczącego przejęcia przez Gminę Miasto Stryków zadań Powiatu 

Zgierskiego w zakresie przebudowy drogi powiatowej Nr 5112 E – ul. Szkolna  

w m. Bratoszewice, gm. Stryków. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi  

w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat 

Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia 

zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia 

dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji 

przejętych zadań. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości będących 

własnością Powiatu Zgierskiego. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Radny Radosław Zaborowski wyraził wątpliwości odnośnie zapisu  § 2 projektu uchwały. 

Jego zdaniem zapis „40%” należy zastąpić zapisem „40 punktów procentowych”.  

 

Wicestarosta odpowiedział, że wątpliwości dotyczące wskazanego zapisu zostaną 

wyjaśnione do sesji. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 



7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/184/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2012. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Mirosław Pilarski chciał wiedzieć, co będzie robione w ramach przebudowy 

parkingu przy Starostwie Powiatowym – ul. Sadowa? 

 

Wicestarosta odpowiedział, że będzie powiększony. 

 

Radny Bogdan Jarota podniósł kwestię wprowadzania zmian do budżetu odnośnie zadań, 

na które nie było jeszcze przetargu. Kwoty te przeważnie ulegają zmianie po przetargu. 

 

Wicestarosta zgodził się z przedmówcą, ale podkreślił, że środki muszą być 

zabezpieczone w budżecie na dane zadanie. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyjaśnienie wprowadzonego zadania  

pn. „Przebudowa ul. Warszawskiej w Aleksandrowie Łódzkim”. 

 

Wicestarosta odpowiedział, że jest to nowe zadanie. 

 

Radna Lidia Elert wraz z Przewodniczącym Komisji stwierdzili, iż w momencie 

wprowadzania nowych zadań powinno być wzięte pod uwagę zdanie członków Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Wicestarosta wyjaśnił, że zadanie zostało wprowadzone i jest to propozycja. Zadanie było 

zaplanowane w ramach wydatków bieżących natomiast aktualnie zostało przeniesione do 

wydatków inwestycyjnych.  

 

Radny Arkadiusz Cichecki dodał, że potrzeba przebudowy drogi w Aleksandrowie 

Łódzkim była zgłaszana w poprzedniej kadencji.  

 

Zdaniem Przewodniczącego Komisji omawiane inwestycje drogowe powinny być 

zgłoszone do przeglądu dróg powiatowych. Wówczas propozycje Zarządu nie byłyby 

zaskoczeniem dla radnych.  

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 3 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 25 posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 26 posiedzenia. 

 

Ad. 4 

Radna Małgorzata Baraniak zapytała, czy Gmina Głowno jest zainteresowana przejęciem 

dróg? 

 

Wicestarosta odpowiedział, że gmina nie wyraziła swojego zainteresowania.  



Ad. 5 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 27 posiedzenia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała  


